
 

 

 

 

 

 

Udtalelse vedtaget på Hvidovre Lærerforenings generalforsamling den 15. marts 2018: 

 

Hvidovre Lærerforening konstaterer, at der i 2017 er store underskud på 3 af kommunens 

skoler. Det er bekymrende. Skolernes serviceniveau forringes, når underskuddet skal 

indhentes. Det er også bekymrende, at underskuddet ikke er blevet opdaget på et tidligere 

tidspunkt. 

Underskuddet på de 3 skoler kan medføre, at lærerne gennemsnitligt skal undervise mere eller 

at støttefunktioner nedprioriteres. Skal underskuddet indhentes ved en øget undervisning, er 

det vigtigt, at forberedelsen af undervisningen fortsat har samme forholdsmæssige omfang 

som nu og ikke nedprioriteres. Det vil betyde, at der må reduceres i omfanget af øvrige 

opgaver. 

Vi forventer, at skolernes MED-udvalg inddrages grundigere i skolernes økonomi,  

budgetlægningen og –opfølgningen i fremtiden. 

 

Vi undrer os også over, at antallet af lærerstillinger er faldende i kommunen i 2017, på trods af 

at elevtallet, der danner grundlag for skolernes økonomi i 2017, er steget. Vi opfordrer 

kommunen til at indgå i en analyse om dette i samarbejde med Hvidovre Lærerforening. 

 

 

 

 
 


